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برگزاری میز خدمت با حضور مدیران وزارت 
نیرو و توانیر در برق منطقه ای خوزستان

با حضور مسئولان نظام های پرداخت وزارت 
نیرو و شرکت توانیر میز خدمت در شرکت 

برق منطقه ای خوزستان برگزار شد.
با حضور ناصر آزادی مدیرکل نظام های پرداخت وزارت 
نیرو، احد احدزاده رئیس گروه نظام های پرداخت وزارت 
نیرو و هامون هادی نژاد کارشــناس مسئول نظام های 
پرداخت شــرکت توانیر، قصری معاون مدیرکل منابع 
انسانی وزارت نیرو و مشایخی رئیس گروه مشاغل وزارت 

نیرو، میز خدمت در این شرکت برگزار شد.در این میز خدمت که کیوان خورسند معاون منابع 
انسانی و مدیران این معاونت و مهدی باسطی نیا معاون امور مالی و پشتیبانی و دیگر مدیران 
شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز حضور داشتند، کارکنان این شرکت مسائل و درخواست های 
خود را مطرح کردند.هیئت اعزامی از وزارت نیرو و شرکت توانیر نیز در این میز خدمت در گفت و گو 
با کارکنان شرکت برق منطقه ای خوزستان، بر پیگیری مسائل مطرح شده در مرکز تاکید کردند.
شــرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت انتقال برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و 
بویراحمد را بر عهده دارد. به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان، با توجه به 
شروع پیک مصرف تابستان ۱۴۰۲، از مشترکین درخواست می شود که در ساعت پیک مصرف 
)۱۱ تا ۱۷ و ۱۸ تا ۲۲( از لوازم برقی پرمصرف اســتفاده نکنند و دمای کولر را بر روی دمای 

آسایش ۲۴ درجه تنظیم کنند.

۴۲۸ هزار تن انواع کالا در استان ایلام جابجا شد
ایلام- خبرنگار امروز - مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای ایلام گفت: در 

سال جاری ۴۲۸ هزار تن انواع کالا در استان ایلام جابجا شده است.
 سیدزاهدین چشمه خاور اظهار داشت: طی سال جاری پایانه های بار استان مجموعاً ۲۶ هزار 

و ۵۴۷ بارنامه را برای حمل کالاهای مختلف در سطح استان و خارج از استان صادر کردند.
وی افزود: طی این مدت بیش از ۴۲۸ هزار تن انواع کالا از طریق ناوگان حمل ونقل این استان 
جابجا شده است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای ایلام عنوان کرد: سیمان، گندم، کلینگر، 
پلی اتیلن، انواع گاز مایع و انواع مصالح ساختمانی بیشترین میزان کالاهایی بوده که در این مدت 
توسط ناوگان حمل و نقل عمومی استان جابجا شده است.چشمه خاور ادامه داد: همچنین از 
اول سالجاری تاکنون تخلفات ۶۴ پرونده باری و مسافری درکمیسیون ماده ۱۱ و۱۲ بررسی و 
متخلفان به کمیسیون های رسیدگی به تخلفات سازمان راهداری معرفی و برابر ضوابط با آنها 
برخورد خواهد شد.وی تاکید کرد: مردم می توانند از طریق شماره پیامکی ۱۰۰۰۱۴۱ و یا تلفن 
گویای ۱۴۱ شکایات خود را جهت پیگیری به اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای ایلام 

منعکس کنند.

مدیر بهره برداری شرکت گاز مازندران تأکید کرد؛
 استفاده از ظرفیت نماز جماعت 

برای سلامت اداری و پیشبرد برنامه  ها
مدیر بهره برداری شرکت گاز مازندران، ظرفیت نماز جماعت و برنامه های 

پیرامونی آن را برای سلامت اداری و پیشبرد برنامه ها مهم ارزیابی کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران، سید رضا موسوی تاکامی، وضعیت نماز 
جماعت و نمازخانه ها را در مجموعه ادارات گازرسانی مطلوب ارزیابی کرد و ظرفیت نماز جماعت 
و برنامه های پیرامونی آن را برای سلامت اداری و پیشبرد برنامه ها مهم ارزیابی کرد.وی فرصت 
نماز را با توجه به حجم و فشار کار کارکنان سازنده و تعالی بخش توصیف و بر ارتقای کیفی 
نمازخانه ها تأکید کرد.گفتنی است به منظور هماهنگی و هم افزایی برنامه های فرهنگی در حوزه 
نماز، نشست فصلی ائمه جماعات شرکت گاز مازندران با حضور دبیر شورای فرهنگی، رئیس 
حراست و مدیر منابع انسانی شرکت گاز مازندران برگزار شد.همچنین در این مراسم از از زحمات 
و تلاش حجت الاسلام قدمعلی رنجبر طی سالیان امام جماعت اداره مرکزی تقدیر به عمل آمد.

افزایش ۱۵ درصدی مصرف آب در ایلام 
ایلام - خبرنگار امروز - مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب ایلام گفت: امســال میزان 
مصرف آب در مناطق مختلف این اســتان 

۱۵ درصد افزایش یافته است.
پرویز ناصری اظهار کرد: با وجود بارش های خوب سال 
زراعی جاری، اما به دلیل خشکسالی های سال های اخیر، 
صرفه جویی در مصرف آب در استان برای تابستان سال 
جاری ضروری است.وی با اشاره به اینکه هر شهروند 

ایلامی در شــبانه روز ۳۵۰ لیتر آب مصرف می کند که ۲ برابر میانگین کشوری است، افزود: 
هرچند در زمان حاضر آب همه شهرها و روستاهای استان پایدار است، اما نیاز است مردم در 
میزان مصرف همکاری کنند، چرا که ۵۰ درصد مردم استان الگوی مصرف را رعایت نمی کنند.
مدیرعامل آب و فاضلاب ایلام با یادآوری اینکه قیمت تمام شده آب در ایلام نسبت به سایر 
اســتان ها گران تر است، افزود: سال جاری میزان مصرف آب در ایلام ۱۵ درصد افزایش یافته 
است.ناصری با اشاره به برنامه های آب و فاضلاب استان ایلام برای اربعین امسال در مرز مهران، 
بیان کرد: چند طرح از سوی آب و فاضلاب برای ارتقای زیرساخت های آبرسانی در مرز مهران 
در حال انجام است. وی اضافه کرد: پروژه های آب و فاضلاب استان برای اربعین امسال شامل 
تأمین آب پارکینگ شماره ۲ اربعین، آبرسانی به محل موکب ها، تأمین آب تانکرهای سیار از 
سرابله تا پایانه مرزی، تکمیل پروژه سپتیک فاضلاب مهران و انتقال فاضلاب به تصفیه خانه 
فاضلاب شهر مهران به طول ۱۰ کیلومتر است.وی گفت: شرکت آبفای استان با تمامی امکانات 

و تجهیزات برای ارائه خدمات به زوار اربعین آمادگی کامل دارد.

مدیر کل ثبت اسناد یزد:
وکالت مالکیت نمی آورد مردم املاکشان را 

مستندسازی کنند
یزد - صادقی مقدم- مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان یزد با بیان اینکه وکالت نامه 
مالکیت نمی آورد از مردم خواست برای جلوگیری از زمینخواری و هرگونه تصرفی 

نسبت به مستند سازی املاک خود از طریق دفاتر اسناد رسمی اقدام کنند 
مهدی اقبال در نشســتی خبری با ارائه گزارشی از عملکرد بخشهای مختلف اداره کل ثبت اسناد و 
املاک استان یزد، مساحت کل اراضی ملی استان را۷میلیون و۲۷۳هزارو۹۰۹هکتاراعلام کرد وگفت: 
این رقم تماما در بانک کاداسترجانمایی، تثبیت و منجر به صدور سند مالکیت و برگزاری نخستین جشن 
انفال صدور اسناد مالکیت کاداستر اراضی ملی کشور شده است. وی افزود: دراین بخش شاهد تحقق 
۲۳۳ درصدی عملکرد درســال گذشته شامل ۲۶۳ درصد در صدور سند روستایی و۱۷۷ درصد صدور 
سند شهری و نیز صدور بیش از ۴هزار سند مالکیت کاداستر و کسب رتبه نخست کشوری هستیم.

مدیر کل ثبت اســناد و املاک اســتان یزد در خصوص کاداستری اراضی کشاورزی گفت: بر اساس 
آخرین آمار اعلامی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور، تا بیستم خرداد ماه جاری حدود ۴۷ هزار هکتار از 
مجموع ۷۹هزار و۵۶۱ هکتار اراضی کشاورزی استان یزد یعنی حدود ۶۱ درصد تثبیت و منجر به صدور 
سندکاداستری شده است که از این حیث یزد در بین استانهای کشور رتبه نخست را داراست. وی ادامه 
داد طبق آمار اعلامی بیش از۵۰۰ برگ سند موقوفه در سطح استان صادر شده وسال گذشته یزد با صدور 
یک هزارو۹۵۹ برگ سند موقوفات رتبه سوم کشور را کسب نموده است.مدیر کل ثبت اسناد و املاک 
استان یزد اولویتهای سال ۱۴۰۲ را در بخش امور املاک و صدور اسناد کاداستری برشمرد وگفت: صدور 
اسناد قنوات، کشاورزی، روستایی وشهری، بازارها وبازارچه ها، رودخانه ها و صدور اسناد اراضی نهضت 
ملی مسکن باهمکاری راه وشهرسازی در دستور کار این اداره کل قرار گرفته است.وی درمورد صدور سند 
در سه ماهه سالجاری گفت: با۲۵درصد تحقق تکلیف به ترتیب شهرستانهای زارچ، ابرکوه، میبد ومهریز.

بالاترین رشد وبالاتر از میانگین استانی را داشته اند.

مدیرکل محیط زیست یزد:
با راه اندازی معدن مس دره زرشک تفت مخالفیم

یزد- صادقی مقدم - موضع گیری این اداره کل در خصوص معدن مس دره زرشک 
تفت توام با حساسیت و نگرانی است ومابا راه اندازی و بهره برداری از این معدن 

مخالفیم.
این مطلب را سیدرضا نورانیان مدیر کل حفاظت محیط زیست استان یزد در نشست دور همی اصحاب 
رسانه که درمحل خانه مطبوعات یزد برگزار شد عنوان کرد. وی گفت:  محیط زیست یزد با وجود سه 
هزار واحد صنعتی، از وضعیت ایده آل و قابل قبول فاصله دارد و این مشکلات محصول یک سال وده 
سال نیست بلکه  شاید مربوط به ۵۰ سال پیش و یا بیشتر باشدوی اضافه کرد حل این معضل زمانبر 
است وحمایت و همکاری همگان راطلب میکند.مدیرکل حفاظت محیط زیست استان با اشاره به نقش 
نظارتی محیطزیست موضع شفاف مدیران پیشین این اداره کل که نگران پیامدهای بهره برداری از معدن 
مس دره زرشک بوده و بارها تذکر داده وخواستاربررسی کامل موضوع شده آندرا یادآور شد وافزود:همه 
مسائل محیط زیست را به اسم ما ننویسید.وی ادامه داد : موضوعاتی چون آب، خاک وهوا به دستگاههای 
مختلف مربوط می شود و سازمان محیط زیست نقش نظارتی دارد.نورانیان گفت: اگر تصمیمی در جایی 
دیگر گرفته می شوداطلاعی نداریم و نمی توانیم آنرا رد یا قبول کنیم. وی افزود :  مجوز فعالیت یک 
واحد صنعتی یا معدنی را دستگاه دیگری می دهد واگر دارای آلودگی باشد زمانیکه از ما نظر میخواهند 
مجوز صادر نمی کنیم.درپایان این نشست خانه محیط زیست  باهدف ارتقائ فرهنگ حفاظت از محیط 

زیست در محل خانه مطبوعات یزد افتتاح شد.

اخبار کوتاه 

معاون صنایع دستی کشور گفت: البرز 
با دارا بــودن مزیت های رقابتی چون 
نزدیکی به پایتخت، دارا بودن منطقه 
ویژه اقتصادی و... قابلیت تبدیل به هاب 

صادرات صنایع دستی کشور را دارد. 
به گــزارش خبرنگار مــا -  مریم جلالی در 
مراسم اختتامیه نمایشگاه صنایع دستی واقع در 
هارمونیک سنتر با اشاره به وجود هنرمندان نوآور 
در البرز اظهارکرد: هر روز از هفته صنایع دستی 

با محوریت یک گزاره نامگذاری شده تا بر آن اساس، نظام مسائل صنایع دستی 
بازخوانی شود. امروز روز صنایع دستی و نوگرایی است. 

معاون صنایع دســتی کشور افزود: البرز به عنوان ایران کوچک می تواند مثال 
خوبی برای نوآوری و معاصر سازی باشد. پیشکسوتانی در البرز داریم که هوش 
و ســلیقه تاریخی این را دارند که میراث چند هزار ساله را کاربردی کرده و در 
زمینه خلق محصول، تکنیک و سازماندهی تبدیل ایده به محصول نوآوری به 
خرج داده اند. جلالی با اشــاره به اینکه امروز شاهد نوآوری و خلاقیت در حوزه 
صنایع دستی با ترکیبی از کارگاه، آموزش، فروشگاه و نمایشگاه هستیم، اظهار کرد: 
تورهای تعاملی و تجربه محور در سطح جهان وجود دارند و کارگاه های روستای 
گلستانک هم با داشتن قابلیت ترکیبی ظرفیت میزبانی تورهای یک روزه را دارند. 
جلالی صنایع دستی را موضوعی فرابخشی عنوان کرد و گفت: نمی توان یک 
تنه مسائل صنایع دستی را حل کرد بلکه رفع مشکلات و موانع صنایع دستی 
نیازمند همگرایی است که اکنون شاهد این انسجام  در بخش های گردشگری، 
میراث فرهنگی و صنایع دستی هستیم. بومگردی ها و مناطق گردشگری می توانند 
در خدمت صنایع دســتی باشند و صنایع دستی هم متقابلا می تواند در خدمت 
گردشگری باشد. جلالی مواجه میراث فرهنگی و صنایع دستی را پاسبان نقوش، 
موتیف ها و تکنیک های تاریخی و حتی زنده کننده ساختمان های قدیمی دانست 
و تصریح کرد: در هفته صنایع دستی بیش از ۹۰ طرح عمرانی با سرمایه بالغ بر 
۲۵۰ میلیارد تومان افتتاح شده که یکی از آن ها ۹ موزه صنایع دستی در کشور 
اســت و این موزه به معنای خدمات متقابلی است که صنایع دستی می تواند به 
میراث فرهنگی داشته باشد.  او ابراز امیدواری کرد که  موزه ها از حالت ایستایی 

خارج و با پویایی جایگاهی برای آموزش، تولید و 
فروش محصول باشند.معاون صنایع دستی کشور 
افزود: از طرفی در حوزه تولیدکنندگان شــاهد 
حاکم بودن یک روح خانواده محور هســتیم و 
دانشی از نسلی به نسل دیگر منتقل می شود. این 
یک مزیت رقابتی و اقتصادی است که در پیوند 
با مسائل هویتی و اعتقادی ما می تواند کنشگری 
کند. این کنشــگری در هر کدام از ساحت های 
اجتماعی، سیاسی، اقتصادی و فرهنگی  به نوعی 
تأثیر گذار است. جلالی با بیان اینکه میراث ناملموس در پیوند با صنایع دستی حفظ 
 می شود، گفت: با رویکرد کارکردهای معاصر و نوین می توانیم این صنایع دستی 
را زنده نگه داریم. امیدوارم به مدد ایده جوانان و عشــق پیشکسوتان و همت 
و غیرتی که با دانش آمیخته می شــود فصل نوینی در صنایع دستی آغاز شود.  
معاون صنایع دستی کشور با اشاره به اینکه توسعه صنایع دستی به توسعه، اشتغال، 
کاهش آسیب های اجتماعی و محیطی منجر می  شود، گفت: ما موظف به حمایت 
و توانمندسازی صنعتگران هستیم و موظف به تشویق بازرگانان و تجار در زمینه 
صنایع دستی هستیم.او با اشاره به وجود بخش مختص به صنایع دستی در برنامه 
هفتم توسعه، ابراز امیدواری کرد که با برنامه ریزی، صنایع دستی نقش آفرینی خود 
را در برنامه هفتم توسعه نشان دهد و موانع قانونی رفع و از تمام ظرفیت ها برای 
توسعه این حوزه  استفاده شود.معاون صنایع دستی کشور تصریح کرد: خانواده 
صنایع دستی، خانواده نجیبی بوده که هرگز صدایش بلند نبوده همین موضوع، 
باعث شــده از محیط کسب و کار دور بماند. امیدوارم با حضور اصحاب رسانه  
صدای هنرمندان، صنعتگران، بازرگانان از یک طرفی و از سویی دیگر صدای 
کارشناسان، مخاطبان و سیاست گزاران در یک سمفونی همگرا یک هارمونی 
اساســی ایجاد کند و این سیمرغ صنایع دستی که از سنگ تا شیشه، ازچوب 
تا چرم از پارچه تا سفال را در برمی گیرد به قاف موفقیت برسد.جلالی در پایان 
مزیت رقابتی البرز را با توجه به داشتن منطقه ویژه اقتصادی، نزدیکی به پایتخت 
و بسیازی مزیت های دیگر، توانایی تبدیل به هاب صادرات صنایع صنایع دستی 
کشور عنوان کرد. او ابراز امیدواری کرد که با مدیریت صحیح، البرز به روح معاصر 
سازی و کاربردی سازی صنایع دستی برای اتصال به بازارهای جهانی تبدیل شود.

تبریز - مسلمی: به مناسبت هفته جهاد 
کشاورزی در مراسمی با حضور معاون 
هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
سازمان  رئیس  شــرقی،  آذربایجان 
جهاد کشــاورزی آذربایجان شرقی و 
دیگر مدیران استانی، بزرگترین مرکز 
آذربایجان  بافت  کشت  بیوتکنولوژی 

شرقی به بهره برداری رسید.
اکبر فتحی در این مراسم ضمن تبریک هفته 

جهادکشــاورزی، یاد و خاطره شهدای سنگرسازان بی سنگر را گرامی داشت و 
گفت: با تشکیل جهاد سازندگی با فرمان تاریخی حضرت امام خمینی)ره(، چهره 
زشت محرومیت از مناطق روستایی از بین رفت و اقداماتی که توسط این تشکل 
انقلابی در مناطق روستایی انجام شد، تا امروز ماندگار بوده است. این خدمات در 
عرصه های مختلف از قبیل برق، آب، مخابرات، تاسیس مدارس، .... انجام گرفت 
و با شروع جنگ تحمیلی نیز به فرمان امام خمینی)ره( لبیک گفتند و آن چنان 

فداکاری هایی انجام دادند که لقب سنگرسازان بی سنگر را دریافت کردند.
وی با اشاره به اهمیت توسعه زیرساخت های اقتصادی در روستاها گفت: اگر 
زیرساخت های اقتصادی در روستاها توسعه یابد، روستاییان در روستا خواهند ماند 
و به تولید خود ادامه خواهند داد.فتحی با قدردانی از اســتاندار آذربایجان شرقی 
و تیم اقتصادی این استان در حمایت از بخش کشاورزی، گفت: تیم اقتصادی 
استانداری، بخش کشاورزی را در اولویت کاری خود قرار داده اند و حمایت همه 
جانبه ای از این حوزه داشته اند و در نتیجه این حمایت ها بوده است که در حال 
حاضر چندین مگاپروژه در زیربخش های مختلف کشاورزی در استان در حال 
اجراســت و برخی از آنها نیز به بهره برداری رسیده است.رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی آذربایجان شرقی در خصوص اقدامات صورت گرفته در حوزه گلخانه در 
این استان گفت: بزرگترین گلخانه هیدورپونیک شیشه ای خاورمیانه در آذربایجان 
شــرقی قرار دارد و پروژه های قابل توجه دیگری از قبیل مجتمع ۳۰ هکتاری 
گلخانه ای در شهرستان هریس و احداث باغات مدرن از قبیل یک هزار هکتار 
باغات مدرن مرند توسط هلدینگ های بزرگ نیز از پروژه های حوزه کشاورزی 
آذربایجان شرقی است.وی افزود: با راه اندازی این مجموعه ها تهدیدات محیط 

بیرونی کاهش پیدا می کند و به همین دلیل است 
که ضرورت دارد ورود دانش به بخش کشاورزی 
را تسریع کنیم تا از منابع محدود بتوانیم بیشترین 

استفاده را داشته باشیم.
فتحی در خصوص اقدامــات صورت گرفته 
در حوزه دانش بنیان کردن بخش کشــاورزی 
گفت: در سال گذشته دهکده فناوری و نوآوری 
کشاورزی، منابع طبیعی و صنایع غذایی در استان 
به بهره برداری رسید و ۳۷ شرکت دانش بنیان در 
آنجا مستقر شده اند و در حال فعالیت هستند. وی در خصوص اهمیت کشت بافت 
گفت: اگر بذر یک میوه خوب را کشت کنیم به دلیل تفرق صفات، میوه ای که 
از درخت ان حاصل می شود صفاتی مشابه با میوه های درخت اصلی ندارد اما در 
کشت بافت، می توان دقیقا صفاتی که در میوه های درخت مادر وجود دارد را در 
محصولات درخت جدید مشاهده کرد.فتحی عاری از ویروس بودن را یکی دیگر 
از ویژگی های این کشت دانست و بیان کرد: در حال حاضر تولید نهال استان ۱۵۰ 
هزار اصله نهال است که با بهره برداری از این پروژه، میزان آن به ۷۵۰ هزار اصله 
نهال می رسد.رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: ما در حوضه 
آبریز دریاچه ارومیه واقع شده ایم و باید از نهال هایی استفاده کنیم که در برابر 
شرایط سخت و نامساعد مقاوم باشند که با شرایط موجود این امکان وجود ندارد اما 
با روشهایی که در مراکز بیوتکنولوژی وجود دارد می توان این اقدامات را انجام داد.
وی افزایش ضریب نفوذ دانش در بخش کشاورزی را با توجه به تاکیدات مقام 

معظم رهبری و نیاز بخش کشاورزی یک ضرورت دانست.
فتحــی از بهره برداری از ۴۶ پروژه در حوزه کشــاورزی با اعتبار ۵۷۳ میلیارد 
تومان به مناسبت هفته جهاد کشاورزی خبر داد و افزود: این پروژه ها در دور دوم 
سفر ریاست جمهوری به آذربایجان شرقی امکان بهره برداری از آنها میسر نبود 
و در این هفته مورد بهره برداری قرار می گیرد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
آذربایجان شرقی، کمبود سرمایه گذاری در حوزه کشاورزی را یکی از چالش های 
این عرصه دانست و ادامه داد: خوشبختانه در دو سال گذشته سرمایه گذاری های 
خوبی در استان آذربایجان شرقی در حوزه کشاورزی انجام شده است و سرمایه 

گذاران حوزه های دیگر به این حوزه ورود کرده اند که باید از آنها قدردانی کرد.

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی کشور در اختتامیه هفته صنایع دستی و نمایشگاه هارمونیک سنتر: به مناسبت هفته جهاد کشاورزی؛

 کارگاه های صنایع دستی روستای گلستانک البرز 
ظرفیت میزبانی تورهای یک روزه را دارند

 بزرگترین مرکز بیوتکنولوژی کشت بافت آذربایجان شرقی 
به بهره برداری رسید

اصفهان -بهمن راعی: دومین جلسه هیات نمایندگان پارلمان 
بخش خصوصی اصفهان با سه دستور کار؛ تصویب کمیسیون های 
تخصصی و تعیین روســا، بودجه ۹ ماهه ۱۴0۲ و ارایه گزارش 

پروژه های ساختمانی برگزار گردید.
در ابتدای این جلســه با اعــلام آمادگی اعضای هیــات نمایندگان، عناوین 

۱۱کمیسیون تخصصی و روسای آن بدین ترتیب مشخص شد:
کمیسیون دانش بنیان: وحید فولادگر، کمسیون خدمات: محمدرضا رجالی ، 
کمیسیون بهبودفضای کسب و کار: اصغر اخوان مقدم ، کمیسیون توسعه صادرات 
و مدیریت واردات: فرشــته امینی ، کمیسیون ســرمایه گذاری: علی صفرنوراله 
،کمیسیون صنایع: محمدرضا برکتین ، کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته: وحید 
دزفولی ،کمیسیون گردشگری و صنایع دستی: مژگان ایزدی ،کمیسیون مسئولیت 

اجتماعی شرکتی: محمد رضا گل احمد ،کمیسیون معادن و صنایع معدنی: احمد 
خوروش ، کمیسیون انرژی:مسعود گلشیرازی

در ادامه جلســه در راستای تحقق شعار شفافیت، مشارکت و پاسخگویی دوره 
دهم، بودجه ۹ماهه اتاق بازرگانی اصفهان، کل درآمد حاصله و میزان کمبود بودجه 
همچنین راه های جبران مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت و مقرر شــد هیات 
نمایندگان نظرات اصلاحی خود را به اطلاع خزانه دار محترم رسانده و تیم اجرایی 
اتاق حداکثر صرفه جویی را در بودجه پیش بینی کنند و رییس اتاق در مذاکره با 
اتــاق ایران تلاش لازم برای دریافت بودجه برای طرح های عمرانی را به عمل 
آورد تا موضوع بودجه در جلسه آتی هیات نمایندگان اتاق اصفهان که در روز شنبه 

۱۷ تیرماه برگزار خواهد شد مطرح گردد.
همچنین طی حکمی از سوی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان رسول موسی رضایی 

به عنوان دبیرکل دوره دهم پارلمان بخش خصوصی اصفهان معرفی شد.
در حکم وی آمده است: نظر به حسن سوابق جنابعالی بدینوسیله به سمت دبیر 
کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان منصوب می شوید. انتظار 
است مجدانه و عالمانه در پیگیری امور محوله، اجرای مصوبات به منظور تحقق 
رویکرد اتاق دهم، شفافیت، مشارکت و پاسخگویی اقدام نمایید.در بخش دیگری 
از این حکم آمده است: ایجاد نظم مالی، برنامه مداری، شایسته سالاری در منابع 
انسانی، افزایش بهره وری و چابکی با مشارکت حداکثری اعضاء گرانقدر؛ اولویت 
راهبردی در فعالیت های آتی اتاق اصفهان است که باید سرلوحه امور اجرایی قرار 

گیرد.
موسی رضایی، دانش آموخته دکترای رشته برق و پیش از این مدیرعامل برق 

منطقه ای اصفهان بوده است.

در دومین جلسه هیات نمایندگان که به صورت برخط برای اعضا اتاق پخش شد:

روسای کمیسیون های تخصصی دوره دهم اتاق بازرگانی اصفهان انتخاب شدند

مدیر عامل شــرکت گاز مازندران از اجرای 
طرح ســنجش میزان رضایت شهروندان 
از کارکنان در این شــرکت خبر داد و گفت: 
سامانه نظرسنجی شیوه ارائه خدمت و تولید 
کد دوبعدی در سامانه یکپارچه نظام اداری راه 
اندازی شد و از این  پس مراجعین به این اداره  
می توانند نظر خود را نسبت به نحوه عملکرد 

پرسنل به صورت الکترونیکی ثبت کنند.
 قاسم مایلی رستمی مدیر عامل شرکت گاز مازندران با اشاره به ورود اسامی تمامی کارکنان در سامانه 
مدیریت نظر سنجی سازمان امور استخدامی کشور، بیان کرد: در راستای  اجرای طرح سنجش میزان رضایت 
شهروندان از نحوه ارائه خدمات توسط کارکنان دستگاههای اجرایی کشور، این سازمان  بارکدهایی مختص 

به هر فرد برای اجرای طرح نظرسنجی را چاپ نموده است.
مدیر عامل شرکت گاز مازندران افزود: کد دوبعدی )QR Code( برای هریک از ارائه دهندگان خدمات 
و برای تمامی کارکنان در محل اتاق فرد نصب شده تا در معرض دید ارباب رجوع قرار گیرد تا مراجعین به 
این شرکت و ادارات شهرستانی می توانند نظر خود را نسبت به نحوه عملکرد پرسنل به صورت الکترونیکی 

ثبت کنند.
مایلی رستمی ادامه داد: همچنین امکان نظرسنجی از طریق پرسشنامه به منظور افزایش رفاه و رضایتمندی 
ارباب رجوع در سامانه میز خدمت الکترونیکی به آدرس https://nigc-mazandaran.ir  فراهم 

است.

مدیرکل راه و شهرسازی همدان از آغاز 
عملیات اجرایی ۱۱ هزار واحد مسکونی 
شهر در همکاری با بنیاد مسکن و سازمان 
ملی زمین و مســکن خبر داد و گفت: با 
آغاز عملیات اجرایی این واحدها میزان 
واحدهایی که در استان در حال اجراست 

به ۱۸ هزار واحد می رسد.
ایوب اسداللهی مدیرکل راه و شهرسازی استان 

همدان از آغاز عملیات اجرایی ۱۱ هزار واحد مسکونی در استان همدان در همکاری با بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی خبر داد.مدیرکل راه و شهرسازی استان همدان گفت: امروز ۲۴ خرداد با حضور اکبر نیکزاد رییس 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی و ارسلان مالکی سرپرست سازمان ملی زمین و مسکن، عملیات اجرایی احداث 

۱۱ هزار واحد مسکونی در اراضی ۱۴۷ هکتاری کوی پرواز واقع در جنب فرودگاه همدان آغاز خواهد شد.
اسداللهی ادامه داد: این واحدها ۱۸ ماهه و طی دولت سیزدهم تکمیل و تحویل متقاضیان خواهد شد.وی 
توضیح داد: ۱۱ هزار واحد مســکونی توسط بنیاد مسکن انقلاب اســلامی به عنوان کارگزار وزارت راه و 
شهرسازی احداث می شود.مدیرکل راه و شهرسازی استان همدان با اعلام اینکه سهم استان همدان در اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن ۴۴ هزار و ۹۰۰ واحد مسکونی شهری است که طی چهارسال احداث خواهد شد 
گفت: سال گذشته تنها ۲ هزار واحد شروع شده بود که هم اینک واحدهای نهضت ملی شهری در دست اجرا 
به ۱۸ هزار واحد رسیده است.وی یکی از مشکلات موجود در استان همدان را تامین نشدن زمین عنوان کرد و 

افزود: چنانچه تامین اراضی سرعت بگیرد شاهد تسریع در ساخت واحدهای مسکونی خواهیم بود.

مدیرکل راه و شهرسازی همدان خبر داد؛مدیر عامل شرکت گاز مازندران خبر داد؛

اجرای طرح سنجش میزان رضایت شهروندان 
از کارکنان در شرکت گاز مازندران

آغاز عملیات اجرایی ۱۱ هزار واحد مسکونی 
در همکاری با بنیاد مسکن و سازمان ملی 

منطقه ای  بــرق  شــرکت  مدیرعامل 
خوزستان از افزایش ظرفیت پست برق 
۱۳۲ به ۳۳ و ۱۱ کیلوولت کشاورزی در 

اهواز خبر داد.
محمود دشــت بزرگ بیان کــرد: در این پروژه 
افزایش ظرفیت، یک ترانس به ظرفیت ۵۰ مگاولت 
آمپر جایگزین ترانس ۳۰ مگاولت آمپری بخش 
۳۳کیلوولــت شــده و ظرفیت پســت از ۸۴ به 

۱۰۴ مگاولت آمپر رسیده است. وی با بیان اینکه ارزش سرمایه گذاری این پروژه ۴۵۰ میلیارد ریال بوده است، 
افزود: با توجه به ورود متقاضیان جدید به شبکه در منطقه گلستان و مناطق همجوار، این افزایش ظرفیت 

برای پاسخ به بار مورد نیاز برنامه ریزی و وارد مدار شده است.
دشت بزرگ توضیح داد: برای تامین نیاز بار کلانشهر اهواز در پیک بار ۱۴۰۲ پیش از این نیز چند پروژه 
ظرفیت سازی جدید مانند ۲ پست GIS خزامی و کارون، فاز دوم پست GIS کیانشهر ۱ و افزایش ظرفیت 

پست برق گلستان انجام گرفته تا شبکه آماده ورود به اوج مصرف باشد.
وی با درخواست از مشترکین برای صرفه جویی در مصرف برق، گفت: در کنار آماده سازی شبکه، یکی از 
اقدامات اساسی برای حفظ پایداری شبکه برق، همکاری مشترکین در مدیریت مصرف برق و برخورداری از 

مشوق هایی است که برای این امر در نظر گرفته شده است.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت انتقال برق در دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را 

بر عهده دارد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان:

 ظرفیت پست برق کشاورزی اهواز 
افزایش یافت

اصفهــان -بهمن راعی: مدیــر مجموعه فرهنگی، 
تاریخی و مذهبی تخت فولاد گفت:به علت اینکه در 
تخت فولاد گنجینه موزه وجود ندارد در این راستا ۵ 
گنجینه موزه عکس تخت فولاد، اسناد و اشیا، سنگ و 
حجاری، آوا و نما، خط و خوشنویسی طراحی و تا الآن 
گنجینه عکس با بیش از ۸00 عکس آماده شده است.

  ابراهیم عمرانی، مدیر مجموعه فرهنگی، تاریخی و مذهبی 
تخت فولاد در نشســت خبری با خبرنگاران با اشاره به اینکه 
سرزمین تخت فولاد پهنه ۷۵ هکتاری است که در سال ۱۳۷۵ 
به ثبت ملی رسید، گفت: مجموعه فرهنگی، تاریخی و مذهبی 
تخت فولاد متولی اداره این سرزمین کهن است. از سال ۱۳۶۳ 
دفن متوفی در این سرزمین ممنوع و باغ رضوان اصفهان به عنوان 
محل دفن مردگان جایگزین شد.وی با اشاره به اینکه ۲۶خرداد 
سالروز ثبت ملی آرامستان تخت فولاد است و بر همین اساس 
در رویدادی در۲۵ خرداد ماه مقدمات خواهرخواندگی آرامستان 
وادی السلام نجف و تخت فولاد اصفهان با حضور شهرداران 
نجف و کوفه فراهم می شود افزود: وادی السلام به لحاظ جایگاه 
تاریخی قبرستانی فاخر و مقدس است و با توجه به اینکه تخت 
فولاد پس از وادی السلام دومین قبرستان بزرگ جهان تشیع بود 
از این ویژگی برای خواهرخواندگی ۲ آرامستان تاریخی استفاده 
می کنیم.مدیر مجموعه تاریخی، فرهنگی و مذهبی شهرداری 
اصفهان ادامه داد: تلاش می کنیم از هر ظرفیتی برای بعُد بین 

المللی تخت فولاد استفاده کنیم.

تخت فولاد ظرفیت محور گردشگری معنوی دارد 
عمرانی با اشاره به اینکه تخت فولاد ظرفیت محور گردشگری 
معنوی دارد، افزود: وجود مشــاهیر، هنرمندان، علما و اساتیدی 
است که در تخت فولاد آرمیدند یک ظرفیت ملی و به واسطه 

وجود آرامگاه برخی شخصیت ها، فرا ملی است.
وی تاکیــد کرد: یکی از پروژه اساســی این مجموعه  تولید 
نقشه های موضوع محور و راه اندازی ایستگاه های میزبان بود که 
نقشه جامع مجموعه تخت فولاد تا پایان تیرماه آماده خواهد شد.
مدیر مجموعه تخت فولاد یادآور شــد: در روز پنجشــنبه در 
مؤسسه همشهری تهران مراسم بزرگداشت تخت فولاد را برگزار 
خواهیم کرد، همچنین صبح جمعه مراسمی در عمارت سعدی 
اصفهان با حضور شهردار نجف و کوفه خواهیم داشت تا مقدمات 

خواهرخواندگی وادی السلام و تخت فولاد را برقرار کنیم. 
شناسایی۳۵0 سنگ قبر غیرمجاز در تخت فولاد

وی با تأکید بر اینکه یکی از نیازهای تخت فولاد این اســت 
که قالب هنر در این مسیر به کار گرفته شود، اظهار کرد: شعر 
یکی از قالب های مؤثر است که بر همین اساس فراخوان ملی 
تخت فولاد برای اولین بار اعلام و تا ۲۱ خرداد ۹۸ اثر در حوزه ها 
و قالب های شــعری به دبیرخانه ارســال شد و در نهایت ۷ اثر 
به عنوان اثر برتر معرفی خواهد شد. عمرانی گفت: در بدو ورود 
نظام مســائل تخت فولاد را شناسایی کردیم و در ابتدا با ۳۵۰ 
سنگ قبر غیرمجاز مواجه شدیم که تناسبی با هویت تخت فولاد 
نداشت که نیاز بود این موارد را از بافت تخت فولاد خارج کنیم 

اما به دلیل مالکیت شخصی نمی توانستیم ورود مستقیمی به این 
امر داشته باشیم و بحث با دادستان مطرح شد. مدیر مجموعه 
تخت فولاد بیان داشت: در نهایت در سال ۱۴۰۱ ۱۳۰ مورد با 
هماهنگی صاحبان متوفی ساماندهی شد و با هماهنگی سنگی 
متناسب با تخت فولاد آماده و جایگزین کردیم و در این راستا 
تاکیدمان حفظ داشته ها و گنجینه تخت فولاد بود. مدیر مجموعه 
تخت فولاد با بیان اینکه در تخت فولاد تنها آب انبار زنده شهر را 
داریم که به عنوان منبع تأمین آب استفاده می شد، تأکید کرد: در 
این راستا تردد کامیون ها به بافت تاریخی و آب انبار ضربه می زد 
و برای حل این معضل با همکاری معاونت خدمات شــهری و 
مدیر منطقه ۶، منبع تأمین آب خارج از منطقه تاسیس شد تا این 
آب انبار به عنوان منبع تامین آب منطقه استفاده نشود و به کارکرد 
اصلی خود بازگردد. وی با یادآوری اینکه مجموعه تخت فولاد 
در شهر گم بود اما لازم است در سطح خود خوانا و مطرح شود، 

توضیح داد: در این راســتا ۵ پروژه اساسی از جمله نصب ۱۱۲ 
تابلوی هدایت مسیر منطقه ای ۲ زبانه، ۹ تابلوی هدایت مسیر 
شهری، نشانه شناسی در مجموعه تخت فولاد و آماده سازی ۶۰۰ 
عنصر گردشگری و زیارتی با هماهنگی حوزه علمیه، دانشگاه 
هنر، تولید نقشــه های موضوع محور و راه اندازی ایستگاه های 
میزبان در دستور کار بود که نقشه جامع مجموعه تخت فولاد 

تا پایان تیرماه آماده خواهد شد. 
اطلاعات متوفیان مستند شود 

عمرانی با اشاره به اهمیت موضوع کتابخانه دیجیتال تخت 
فولاد عنوان کرد: تخت فولاد سرشار از اسناد هویتی و تاریخی 
است اما دسترسی به این اسناد برای پژوهشگران سخت بود و 
در ایــن مدت حدود ۲ هزار ســند هویتی تخت فولاد در قالب 
عکس، فیلم و متن در ســامانه بارگذاری شده و در روز جمعه 
رونمایی از کتابخانه دیجیتال را خواهیم داشت. وی با بیان اینکه 
اطلاعات دقیقی نســبت به امور تخت فولاد نداریم و از حدود 
۳۰۰ هزار متوفی، تنها اطلاعات حدود ۱۰۰ هزار مورد را داریم، 
یادآور شد: یکی از نیازها این بود اطلاعات متوفیان مستند شود تا 
از مشکلات احتمالی جلوگیری شود و در این راستا در سال قبل 
فراخوانی اعلام و دانشگاه هنر انتخاب شد که تکیه فیض علی 

شاه به عنوان نمونه آزمایشی انتخاب شد. 
پروژه عمرانی گذر شهادت در تخت فولاد 

وی با اشاره به فاصله میان تکیه لسان الارض و گلستان شهدا 
با مجموعه تخت فولاد عنوان کرد: برای حل این مســأله کار 

مطالعاتی عمیق با عنوان گذر شهادت مطرح شد تا پیوندی میان 
گلستان شهدا و تخت فولاد برقرار شود و از سه هفته قبل پروژه 
عمرانی آغاز شد. عمرانی اظهار داشت: مزار بابافولاد حلوایی که 
از عرفای بزرگ اصفهان بود، در اداره مخابرات قرار داشــت و از 
دســترس مجموعه خارج بود و اتفاقی برای توافق با مخابرات 
رقم نخورده بود اما با همکاری مدیر مخابرات کشور و منطقه 
اصفهان، در فرایندی چند ماهه ساخت بقعه بابافولاد حلوایی آغاز 
شد.مدیر مجموعه تخت فولاد ادامه داد: بقعه میرزا رفیعا نایینی، 
استاد علامه مجلسی کنار باند پرواز مجموعه بدر است و در دوره 
فعلی با نگاه سردار حاجی زاده حدود یک ماه توافق کتبی امضا 
برای مرمت بقعه امضا کردیم و از سمتی در روزهای خاص امکان 

دسترسی مردم به این بقعه وجود داشته باشد. 
تعیین تکلیف کاروانسرای ملک در انتظار رای قضایی

مدیر مجموعه تاریخی، فرهنگی و مذهبی تخت فولاد در مورد 
تعیین تکلیف کاروانســرای ملک گفت: مشکل این کاروانسرا 
اکنون این اســت که متولیان موقوفه از افرادی شکایت کردند 
که در این موقوفه کســب و کار می کردند و ادعای سرقفلی و 
مالکیت دارند؛ در سفر اخیر رئیس قوه قضائیه خواستار تسریع 
در صدور رای قضایی شدیم زیرا پرونده در مراجع قضایی منتظر 
صدور رای اســت. وی اضافه کرد: یکی از مشکلات اصلی ما 
نبود یک مجموعه اقامتگاهی در حاشیه تخت فولاد است که 
اگر کاروانســرای ملک بعنوان یک اقامتگاه شکل گیرد شاهد 

توریست های خارجی هم خواهیم بود.

تخت فولاد ظرفیت محور گردشگری معنوی اصفهان است
مدیر مجموعه فرهنگی، تاریخی و مذهبی تخت فولاد  عنوان کرد:

مدیرعامل شــرکت  مقدم-  حمیدصادقی  یزد- 
سهامی آب منطقه ای یزد با بیان اینکه ۳۸ درصد از 
چاههای صنعتی یزد به کنتور هوشمند مجهز شده 
اند از نصب کنتور تمام چاه های صنعتی این استان 

تا پایان سال خبر داد.
به گزارش خبرنگار ما ، محمد مهدی جوادیان زاده  در جلسه 
شورای حفاظت از منابع آب شهرستان تفت در راستای رویداد 
آبی این شهرستان گفت: همه اعضا شورای حفاظت آب تفت با 

تلاش مضاعفی وضعیت حفاظت از منابع آب و بهره برداری و 
مصرف بهینه آب را عملیاتی کنند.

وی با بیان اینکه  شهرستان تفت دارای کاریزها و قنات های 
زنده و پویایی است، افزود: ۱۶۶۸ قنات در شهرستان تفت وجود 
دارد که ۵۰ میلیون متر مکعب تخلیه آب از این قنات ها صورت 
می گیرد.  جوادیان زاده ادامه داد: بیشترین برداشت و تخلیه آب 
از قنات های این شهرستان صورت می گیرد که منابع آب پایدار 

و سالم زیر زمینی هستند و باید در حفظ قنات ها کوشا باشیم.

مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد با اشاره به اینکه 
۸ حلقه چاه کشاورزی در شهرستان تفت اصلا کنتور ندارند، بیان 
داشت: ۹۵ درصد از چاه های کشاورزی شهرستان تفت به کنتور 
هوشمند مجهز شده اند و ۶ حلقه چاه دارای کنتور قدیمی هستند 

که در آینده نزدیک به کنتور هوشمند مجهز می شوند.
این مقام مســئول افزود: در راستای عدالت اجتماعی تمامی 

چاه های دستگاه های دولتی باید دارای کنتور هوشمند باشند.
محمد دهشیری فرماندار تفت نیز با بیان اینکه این شهرستان 

مسئولیت تامین آب اســتان را برعهده دارد، گفت: طی مدت 
۳ ماه مشکل فاضلاب بیمارستان شهید بهشتی این شهرستان 
با همکاری دانشــگاه علوم پزشکی برطرف و به شبکه اصلی 

فاضلاب شهری تفت متصل شود.
وی افزود:به منظــور جلوگیری از ورود ســیل احتمالی به 
شهرســتان تفت  لایروبی رودخانه های تفت، دشتک و کوه 
کاسه در بازه زمانی دوماهه از سوی شهرداری تفت انجام شود.

این مقام مسئول همچنین بر تخلیه گود زباله شهرستان تفت 

تاکید کرد.در ادامه رویداد آبی شهرســتان تفت، مدیرعامل و 
معاون حفاظت از منابع آب شرکت سهامی آب منطقه ای یزد با 
کشاورزان این شهرستان دیدار و  به سوالات و مشکلات آن ها 
رسیدگی کردند. همچنین مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه 

ای یزد با دادستان تفت دیدار و گفتگو کرد.  
لازم به ذکر اســت در ابتدای این نشست حسین ابراهیمی 
رییس اداره آب تفت گزارشــی از عملکرد این اداره در ســال 

گذشته ارائه داد.

امسال تمام کارخانجات صنعتی یزد به کنتور هوشمند مجهز می شوند
مدیرعامل شرکت سهامی آب منطقه ای یزد:

https://nigc-mazandaran.ir

